



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

8/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

Paikka: Opastinsilta 2 A 4 & Zoom

Aika: 7.5.2023 klo 14

Äänioikeutetut:	Jesse Turpeinen	(Puheenjohtaja)
	Eevi Kirsilä	(Sihteeri)
	Vitaliy Gurov	(Saapui 14:22, Poistui 15:34)
	Inka Haapaniemi	
	Janna Kiuru	(Poistui 16:03)
	Toivo Nurkka	
	Anna Satokari	
	Maria Tuomola	(Saapui 16:02)
Anna Varonen		

#### 1. Kokouksen avaus

Avattiin kokous ajassa 14:10.

#### 2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

#### 3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista tällaisenaan.

#### 4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Anna Satokari ja Inka Haapaniemi.

#### 5. Fiiliskierros

Käytiin läpi kokousedustajien fiiliskierros.

#### 6. Ilmoitusasiat

Merkittiin tiedoksi seuraavat ilmoitusasiat:

- Jesse ilmoitti, että sähköpostiin saapui HYY:n ennakko toiminta-avustus. Meille olisi tulossa toiminta-avustusten ennakon mukaan 1270€.



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

8/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

- Jesse ilmoitti, että HYY:n tilajako on käynnissä, ja Jesse täyttää Limeksen puolesta tilajakokyselyn.
- Jesse ilmoitti, että Domus Gaudiumilla on sattunut vesivahinko, jonka suuruutta tutkitaan. Klusteri on tällä hetkellä käyttökiellossa.
- Anna S ilmoitti, että toistainen klusterin käyttökielto on vapun jälkeen Jumalan lahja opiskelijoille.
- Jesse ilmoitti, että puheenjohtaja ja sihteeri hävittivät toimistolta rikkinäisen tuolin.
- Inka ilmoitti, että hän muuttaa ensi kuussa.
- Eevi ilmoitti, että MFK-opefuksit kiittävät virallisesti Inkaa tämän täydellisen pitsapohjareseptin puolesta.
- Eevi ilmoitti, että MFK-opefuksit eivät ole kohta enää fukseja, mikä on vähän surullista.

#### 7. Maunon vointi

Mauno oli pitämässä KJYV:illä rastia ja vappupäivänä hän oli nauttimassa auringosta piknikillä. Hän ei dokautunut.

#### 8. Talous

##### 8.1. Laskut

Hyväksyttiin tulleet laskut:

- DNA / toimiston netti / 14,90€
- Promler / Vappurehan haalarimerkit / 280,64€
- Paytrail / maksunvälityspalvelu / 18,48€

Laskut joita ei hyväksytty:

- Musta härkä / Vappurehan tila / 1200€
  - Selvitämme summan järkevyyttä.
  - toiminnan vuoksi. Vappurehaa käsitellään tarkemmin kohdassa 12.7.

##### 8.2. Kulukorvaukset

Hyväksyttiin tulleet kulukorvaukset:

- Toivo Nurkka / Kannunvalajat vujulahja / 20€
- Toivo Nurkka / Kannunvalajat vujuilmoittautuminen / 71,25€
- Anna Satokari / Kokousevää 8/2023 / 17,30€

##### 8.3. Katsaus taloudenpidosta ja talousarvion toteutumisesta

Viime kokouksessa käytiin keskustelua kirjatilin mahdollisesta



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

8/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

lopettamisesta ja Pilvi on selvittänyt tilannetta. Kirjatilin lopettamisen kanssa on muutama ongelma, mutta hän selvittelee niitä.

Toteuma ei ole ajan tasalla, mutta se päivitetään seuraavaan kokoukseen mennessä.

Postimaksuhinnasto on nousemassa kesäkuussa.

#### 9. Posti

Merkittiin tiedoksi toimistolle tulleet postit:

- Lappeenrannan teekkareiden Hässilehti

Merkittiin tiedoksi sähköpostiin tulleet postit:

- Tiedustelu kyselytutkimuksen jakamisesta sähköpostilistalle

#### 10. Kerhot

**LiEKe:**

LiEKe pohtii tulevaisuutta.

**LiLaPeKe:**

Ei mitään toistaiseksi.

**LiBePoKe:**

Klusterin käyttökielto hankaloittaa turnauksen järjestämisestä. Janna on ollut yhteydessä ABP:hen.

**LiViKe:**

Suunnitteilla tapahtumaa kesälle. Yhteislähtö syksyn viinimessuille herätti mielenkiinnon.

**Liitu-kerho:**

Kesälle tulossa jotain tapahtumaa.

**LiTirsKe:**

On on.

#### 11. Tulevia tapahtumia

##### 11.1. Limes x Spektrum sitsit 11.5.



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

8/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

Sitsien valmistelut ovat hyvässä vauhdissa ja nakkeilijoita on tarpeeksi. Paikkoja on vielä jäljellä vähän alle 30.

#### **11.2. Kevätreki 18.5.**

Lähdetään Suomenlinnaan Kauppatorilta klo 12:00. Huhujen mukaan myös Resonanssi, Meridiaani, Synop, ja Vasara ovat Suomenlinnassa samoihin aikoihin.

Budjettiin 30€ eväisiin, ja niiden hakemisesta vastuussa Anna S.

#### **11.3. Ylimääräinen yhdistyksen kokous**

Lisätalousarviota varten tarvitaan ylimääräinen yhdistyksen kokous. Päätettiin järjestää kokous 7.6. klo 18:00 alkaen.

#### **11.4. Kesäseminaari**

Päätettiin kesäsemman alustavaksi päivämääräksi 14.-16.7.

#### **11.5. Fuksileiri**

Fuksileirin paikkaa etsitään vieläkin, mutta Helsingin lähettyvillä ei ole vapaita paikkoja.

#### **11.6. Muut tulevat tapahtumat**

Extemporebileet:

- Päätettiin kysyä Maxinesta paikkaa Extemporebileille 4.9.

Fuksisitsit:

- Päätettiin järjestää fuksisitsit 20.9. Smökissä.

KV-toiminta

- Pohdittiin KV-toiminnan kehittämistä erilaisten tapahtumien avulla.

### **12. Menneet tapahtumat**

#### **12.1. Liitu-kerhon kokoontuminen 13.4.**

Lettu- ja lautapeli-ilta meni todella hyvin. Letut olivat herkullisia mutta niiden paistossa meni odotettua kauemmin. Osallistujia oli reilu 20.



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

8/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

#### **12.2. LiLaPeKe:n kokoontuminen 18.4.**

Lautapeli-ilta järjestettiin yhdessä Resonanssin lautapelikerhon kanssa ja osallistujia oli suurinpiirtein 20.

#### **12.3. LiEKe:n kokoontuminen 23.4.**

Kokoontumisessa oli paikalla 2 henkilöä.

#### **12.4. Vappusauna 27.4.**

Vappusaunassa oli vajaat 30 henkilöä ja osallistujia oli mukavasti monesta eri järjestöstä.

#### **12.5. KJYV 28.4.**

Limeksen rastilla kävi 64 joukkuetta, eli suunnilleen 450 osallistujaa. Rasti sai paljon positiivista palautetta. Rastia oli pitämässä hallituslaisten lisäksi myös kaksi emerita-puheenjohtajaa.

#### **12.6. Kattoskumpat 30.4.**

Kattoskumpat oli onnistunut tapahtuma, ja tarjottiin skumppaa Physicumin katolla suunnilleen 100 henkilölle.

#### **12.7. Vappureha 30.4.**

Keskusteltiin Vappurehan tapahtumista.

Mustan Härän kanssa kävi ikävä sattumus, kun noin kello 22:00 aikaan järjestyksenvalvojat alkoivat muodostaa turhaa jonoa baarin ulkopuolelle. Bilepuoli oli varattu yksityiskäyttöön 23:00 asti, mutta lipun ostaneet opiskelijat joutuivat odottamaan yli tunnin baariin pääsyä ja osa joutui maksamaan narikkamaksun uudestaan, koska pääsivät baariin sisälle vasta yksityistilaisuuden päätyttyä.

Koetaan Musta Härkä vaikeaksi yhteistyökumppaniksi ja harkitsemme pitävämme taukoa yhteistyöstä.

#### **12.8. Ullispiknik 1.5.**



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

8/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

Piknikillä oli vajaat 30 osallistujaa.

#### 13. Alina-salin varauskierrokset

Päätettiin hakea ensimmäisellä varauskierroksella seuraavia päiviä:

- 31.10. Halloween sitsit varten
- 17.10. Teema sitsit
- 19.10. Teema sitsit

#### 14. Viitat

Viitat saapuivat vappuviikolla, päätettiin viittojen hinnaksi 38€.

#### 15. Toimisto

Toimistovuoroja ei tarvita kesän aikana eli ne jatkuvat jälleen syksyllä.

#### 16. Virkojen täydentäminen

Bilevastaavan virka

- Katariina Karvinen ilmoitti kiinnostuksensa virkaan valtakirjalla.
- Täydennettiin Katariina bilevastaavaksi.

Biletiimi

- Anna Satokari ilmoitti kiinnostuksensa biletiimiin.
- Täydennettiin Anna S biletiimiin.

#### 17. Avaimet

Myönnettiin matlu-klusterille avaimia seuraavasti:

- Masteravain
  - Katariina Karvinen
- Perusavain
  - Ida Hassinen

#### 18. MMETA

Toivo ilmoitti, että kesäsemmapaikaksi hänen mökkinsä on vapaassa käytössä. Vitaliy Guroville langetettiin pullasanktio.

#### 19. Seuraava kokous



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

8/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

Seuraava kokous pitää pitää ennen ylimääräistä yhdistyksen kokousta, eli tämän kuukauden aikana. Ajankohta doodletetaan myöhemmin.

#### 20. Kokouksen päätös

Päätettiin kokous ajassa 17:02

Pöytäkirjan vakuudeksi:

---

Jesse Turpeinen, puheenjohtaja

---

Eevi Kirsilä, sihteeri

---

Anna Satokari,  
pöytäkirjantarkastaja

---

Inka Haapaniemi,  
pöytäkirjantarkastaja